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                       Kołobrzeg, dnia 8 czerwca 2020 r. 

BRM.0002.24.2020.K 

Protokół Nr 24/2020 

 

z XXIV sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady 

Miasta w dniu 8 czerwca 2020 r. o godz.9:00.  

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Piotra 

Lewandowskiego na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg (Uchwała  

Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2013 r. poz. 3244 z późn. zm.) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy  

z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 374 z późn.zm.). Mieszkańcy zostałi 

poinformowani przez Przewodniczącego Rady Miasta o możliwości wzięcia udziału  

w debacie nad raportem o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok w dobie pandemii 

COVID-19 oraz o zwołaniu sesji w trybie zdalnym, jak również o tym, że obrady będą 

transmitowane na stronie internetowej Miasta Kołobrzeg. W Biurze Rady Miasta  

w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe skrzydło budynku, I 

piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe z możliwością zdalnego 

uczestnictwa w sesji. 

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady Miasta: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok: 

1) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

2) debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok: 

     a) głosy mieszkańców, 

     b) głosy radnych, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta 

     Kołobrzeg. 

4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Prezydenta Miasta wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok: 

1) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

2) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzegu 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kołobrzegu za 2019 rok, 

3)  przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok, 
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4) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium, 

5) dyskusja, 

6) podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok, 

b) udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok. 

5. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 

ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2019, 

2) z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Protokół Nr 23/2020 z XXIII sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 29 maja 2020 r. był 

wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 

zastrzeżeń do protokołu. 

 

Punkt 1 - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XXIV sesję Rady Miasta Kołobrzeg zwołaną z jego inicjatywy. Sesja 
zgodnie z obowiązującymi przepisami odbyła się w trybie zdalnego obradowania  
z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Przewodniczący powitał: 

 Radnych uczestniczących zdalnie w obradach sesji 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych  

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Panią Ewę Pawłowską – Sekretarz Miasta 

 Wszystkich uczestniczących zdalnie w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach sesji uczestniczy 20 radnych. Jest to 
wymagane quorum, by obrady były ważne. Radna nieobecna usprawiedliwiona Renata 
Brączyk. 
 
Radni uczestniczący zdalnie w obradach sesji: 
1. Kamil Barwinek 
2. Maciej Bejnarowicz 
3. Bartosz Bieńkowski 
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4. Bogdan Błaszczyk 
5. Artur Dąbkowski 
6. Małgorzata Grotto 
7. Adam Hok 
8. Jacek Kalinowski 
9. Przemysław Kiełkowski 
10. Piotr Lewandowski 
11. Wiesław Parus 
12. Krzysztof Plewko 
13. Piotr Rzepka 
14. Karolina Szarłata - Woźniak 
15. Agnieszka Trafas 
16. Danuta Wilk 
17. Jacek Woźniak 
18. Dariusz Zawadzki 
19. Izabela Zielińska 
20. Łukasz Zięba 
 
Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem obrad XXIV sesji. 
 
Przewodniczący Rady przed otwarciem dyskusji nad porządkiem obrad w imieniu całej Rady 
Miasta złożył życzenia wszystkim maturzystom. 
 
W dyskusji nad porządkiem obrad udział wzięli: 
Pan radny Jacek Kalinowski, który w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosił 
wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Zespołu Szkół Ekonomiczno – Hotelarskich 
im. Emilii Gierczak w Kołobrzegu: 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 
obrad zgłoszony przez radnego Jacka Kalinowskiego – wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Zespołu Szkół Ekonomiczno – Hotelarskich 
im. Emilii Gierczak w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 
Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 
Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 
Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Kamil Barwinek 
 
NIEOBECNI (1) 
Renata Brączyk 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością ustawowego 
składu Rady i tym samym wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały w sprawie 
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rozpatrzenia petycji Zespołu Szkół Ekonomiczno – Hotelarskich im. Emilii Gierczak  
w Kołobrzegu. 
Ten projekt uchwały Przewodniczący zaproponował ująć w punkcie 4a – podjęcie uchwały  

w sprawie rozpatrzenia petycji Zespołu Szkół Ekonomiczno – Hotelarskich im. Emilii 

Gierczak w Kołobrzegu. 

Porządek obrad XXIV sesji po zmianach dokonanych przez Radę Miasta na sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok: 

1) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

2) debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok: 

     a) głosy mieszkańców, 

     b) głosy radnych, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta 

     Kołobrzeg. 

4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Prezydenta Miasta wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok: 

7) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

8) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzegu 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kołobrzegu za 2019 rok, 

9)  przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok, 

10) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium, 

11) dyskusja, 

12) podjęcie uchwał w sprawie: 

c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok, 

d) udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok. 

 4a. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Zespołu Szkół Ekonomiczno- 

       Hotelarskich im. Emilii Gierczak w Kołobrzegu. 

5. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 

ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2019, 

2) z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 
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Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
Pani Anna Mieczkowska Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie  

z przeprowadzonych przetargów. Sprawozdanie zostało przedstawione również w formie 

papierowej i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję i 

przeszedł do punktu 3 porządku obrad. 

Punkt 3. Rozpatrzenie raportu o stanie miasta Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok” 

 

Podpunkt 1 - wystąpienie Prezydenta Miasta: 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta Kołobrzeg przedstawiła „Raport o stanie Gminy 

Miasto Kołobrzeg za 2019 rok”. Raport został przedstawiony mieszkańcom na stronie 

internetowej Miasta Kołobrzeg oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Miasta Kołobrzeg  

z informacją o możliwości wzięcia udziału w debacie nad raportem o stanie Gminy Miasto 

Kołobrzeg za 2019 rok w dobie pandemii COVID-19.  Do informacji został załączony 

wzór zgłoszenia o udziale w debacie nad raportem o stanie Gminy Miasto 

Kołobrzeg za 2019 rok.  

Raport o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok stanowi również załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 1 podpunkt 2 - debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 

rok: 

 

a) głosy mieszkańców 

W związku z brakiem zgłoszeń mieszkańców do debaty Przewodniczący przeszedł do 

podpunktu b porządku obrad.  

 

b) głosy radnych 

W debacie nad raportem wg kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz  
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pani radna Małgorzata Grotto 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Przemysław Kiełkowski 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pan radny Wiesław Parus 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Łukasz Zięba 
 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pani radna Agnieszka Trafas 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan radny Adam Hok 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
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 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej debaty na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
debatę nad Raportem o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 rok. 
 

Debata z udziałem radnych została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Ponadto debata została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 
Prezydentowi Miasta Kołobrzeg 
 
Przewodniczący Rady zgodnie z uprawnieniami wynikającymi z § 36 ust.1 Statutu Miasta 
przygotował projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta 
Kołobrzeg.  Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przed glosowaniem Przewodniczący przypomniał, że uchwałę w sprawie udzielenia wotum 
zaufania Prezydentowi Miasta Kołobrzeg Rada podejmuje bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady. 
 
Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (7) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Izabela Zielińska 
 
NIEOBECNI (1) 
Renata Brączyk 
 
Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z § 28aa ust. 9 ustawy o samorządzie 
gminnym bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady podjęła 
UCHWAŁĘ NR XXIV/348/20 w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta 
Kołobrzeg. 
Przewodniczący pogratulował Pani Prezydent Miasta udzielonego przez Radę Miasta 
Kołobrzeg wotum zaufania. 
 
Po tym glosowaniu Przewodniczący ogłosił 20 minutową przerwę w obradach. 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 
 



7 
 

Punkt 4 - Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Prezydenta Miasta wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok: 

 

Podpunkt 1 – wystąpienie Prezydenta Miasta 

W imieniu Prezydent Miasta sprawozdanie finansowane wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok przedstawiła Pani Jolanta 

Włodarek – Skarbnik Miasta. 

 

Sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 

2019 rok stanowią załącznik do protokołu. 

 

Punkt 1 podpunkt 2 - przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzegu 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kołobrzegu za 2019 rok  

 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie pismem  

z dnia 21 kwietnia 2020 r. przesłała Uchwałę NR XIX.141.Z.2020 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 17 kwietnia 2020 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzegu sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Miasta Kołobrzegu za 2019 r. Skład Orzekający RIO w Szczecinie 

pozytywnie zaopiniował sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Kołobrzeg za 2019 rok. 

Uchwałę SO RIO w Szczecinie przedstawił Przewodniczący Rady Miasta. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Punkt 4 podpunkt 3 - przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg za 2019 rok 

 
Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu Komisji 
Rewizyjnej przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej z dnia 21 maja 2020 r. w sprawie 
udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy 
Miasto Kołobrzeg za 2019 rok.  
Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała wykonania budżetu Gminy Miasto 
Kołobrzeg za 2019 rok wraz z uwagami i wystąpiła do Rady Miasta Kołobrzeg z wnioskiem  
o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy 
Miasto Kołobrzeg za 2019 rok. 
Glosowanie w sprawie wykonania budżetu: 5 za, 0 przeciw, 4 osoby wstrzymały się od 

głosu. 

Glosowanie w sprawie absolutorium: 5 za udzieleniem absolutorium, 3 przeciw 

udzieleniu absolutorium, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 4 podpunkt 4 - przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium 

 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie w dniu  

3 czerwca 2020 r. przesłała Uchwałę Nr XXX.182.Z.2020 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 2 czerwca 2020 r. w sprawie wydania opinii  
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o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg w sprawie absolutorium. Skład 

Orzekający RIO w Szczecinie pozytywnie zaopiniował wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Kołobrzeg w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Kołobrzeg absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2019 rok. Uchwała została przedstawiona przez Przewodniczącego 

Rady i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Punkt 5 podpunkt 5 – dyskusja 

 
Przed otwarciem dyskusji, Przewodniczący Rady poinformował, że dyskusja, którą otworzy, 
będzie nad sprawozdaniem finansowym Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok oraz nad 
absolutorium dla Prezydenta Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto 
Kołobrzeg za 2019 rok. W związku z powyższym w punkcie 6 podpunkt 6a i 6b porządku 
obrad, gdzie będą poddane pod głosowanie projekty uchwał w sprawie: 
- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok, 
- udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy 
Miasto Kołobrzeg za 2019 rok, nie będzie dyskusji tylko same głosowania nad tymi dwoma 
projektami uchwał. 
 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i w pierwszej kolejności udzielił głosu 
Przewodniczącym Klubów Radnych: 
 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk - Przewodniczący Klubu Radnych „Kołobrzescy  
Razem”  

 Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo 

i Sprawiedliwość” 
 Pani radna Agnieszka Trafas - Członek Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. 
Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Rady zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na 

nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

Punkt 4 podpunkt 6a – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg 
za 2019 rok 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Piotr Lewandowski – 
Przewodniczący Rady. Zgodnie z arty.270 ust.1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.  
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o finansach publicznych Prezydent Miasta w dniu 11 maja 2020 r. przekazała Radzie Miasta 
sprawozdanie finansowe jednostki samorządu terytorialnego za rok 2019 składające się z: 

1) bilansu z wykonania budżetu, 
2) łącznego bilansu obejmującego dane wynikające z bilansów samorządowych 

jednostek budżetowych i samorządowych zakładów budżetowych, 
3) łącznego rachunku zysków i strat obejmującego dane wynikające z rachunków 

zysków i strat samorządowych jednostek budżetowych i samorządowych zakładów 
budżetowych, 

4) łącznego zestawienia zmian w funduszu obejmującego dane wynikające z zestawień 
zmian w funduszu samorządowych jednostek budżetowych i samorządowych 
zakładów budżetowych, 

5) łącznej informacji dodatkowej. 
Na podstawie art.270 ust.4 ww. ustawy, Rada rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie 
finansowe jednostki samorządu terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu. 
 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 

2019 rok: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXIV/349/20 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok. 

 

Punkt 4 podpunkt 6b – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg 

za 2019 rok. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Piotr Lewandowski – 
Przewodniczący Rady. Zgodnie z art.18a ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  
o samorządzie gminnym, Komisja Rewizyjna po rozpatrzeniu: 
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1) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok wraz  
z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu, 

2) sprawozdania finansowego Gminy Miasto Kołobrzeg za rok 2019, 
3) informacji o stanie mienia komunalnego 

– na posiedzeniu w dniu 21 maja 2020 r. pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu 
Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok wraz z uwagami i wystąpiła do Rady Miasta Kołobrzeg 
z wnioskiem o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania 
budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok. Do projektu uchwały była załączona kopia 
wniosku Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg za 2019 rok: 

W glosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada podjęła bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady UCHWAŁĘ  NR XXIV/350/20 w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg za 2019 rok. Jest to zgodne z art. 28a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym.  

 
Punkt 4a – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Zespołu Szkół 
Ekonomiczno – Hotelarskich im. Emilii Gierczak w Kołobrzegu 
 
Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające w sprawie petycji przeprowadziła 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. 

 

Prezydent Miasta w swoim stanowisku z dnia 05.06.2020 r. nie wniosła uwag do projektu 

uchwały. Stanowisko Prezydent Miasta stanowi załącznik do protokołu.   
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Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji z zapisem w § 1. Nie uwzględnia się petycji Zespołu Szkół 

Ekonomiczno–Hotelarskich im. Emilii Gierczak w Kołobrzegu, dotyczącej podjęcia uchwały  

w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości za okres od 11 marca oraz za miesiące 

kwiecień, maj, czerwiec 2020 r.: 

W glosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXIV/351/20 w sprawie rozpatrzenia petycji Zespołu Szkół Ekonomiczno – 

Hotelarskich im. Emilii Gierczak w Kołobrzegu. 

Punkt 5 podpunkt 1 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z realizacji Rocznego programu 

współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019 

W imieniu Prezydent Miasta sprawozdanie przedstawiła Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – 
Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. Sprawozdanie stanowi również załącznik do 
protokołu.  
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Omówieniem sprawozdania zajmowała się Komisja Sportu i Turystyki i Komisja Społeczna. 
1. W imieniu Komisji Sportu i Turystyki opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
sprawozdanie. 
 
2. W imieniu Komisji Społecznej opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 
 
Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje 
sprawozdanie. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje 
sprawozdanie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Członek Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do sprawozdania.. 
 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Następnie Przewodniczący zarządził glosowanie nad przyjęciem sprawozdania Prezydent 

Miasta z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Prezydent 

Miasta z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2019.  

Punkt 5 podpunkt 2 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie z działalności 

między sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Anna Mieczkowska w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Jacek Woźniak 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 
 
 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Punkt 6 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Pan radny Dariusz zawadzki złożył cztery interpelacje: 

 w sprawie wyznaczenia miejsc do grillowania 

 w sprawie kosmetyki krzewów w centrum miasta 

 w sprawie modernizacji placu zabaw przy ul. Dubois 

 w sprawie koszy śmieci oraz fotopułapek wzdłuż ulicy Wylotowej 
 
Pani radna Izabela Zielińska złożyła cztery interpelacje: 

 w sprawie pomieszczeń przeznaczonych dla Stowarzyszenia Feniks 

 w sprawie mycia ławek w parkach 

 w sprawie zwiększenia częstotliwości sprzątania plaż 

 w sprawie Karty Mieszkańca 
 
Pan radny Jacek Woźniak złożył cztery zapytania: 

 w sprawie zasięgów mediów, w tym portali internetowych 

 w sprawie pisma związków zawodowych RCK 

 w sprawie 40 sztuk usuniętych drzew 

 w sprawie mandatów w strefach płatnego parkowania. 
 
W tym punkcie porządku obrad glos zabrał Pan radny Piotr Rzepka, który ponownie poruszył 

sprawę portalu „Usterka”. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Pan radny Łukasz Zięba poruszył sprawę oznakowania 3 miejsc postojowych dla 

Honorowych Dawców Krwi przy Hali Milenium. Chodzi o to, aby te miejsca były bezpłatne. 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz poruszył sprawę starania się o środki zewnętrze. Krwi 

bezpłatnie przy Hali Milenium. 

Punkt 7 – Wolne wnioski i informacje 
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Przewodniczący przekazał następujące informacje: 

 Uchwała Nr XXII/308/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 6 maja 2020 r. w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 
Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy  
ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego, która została 
ogłoszona w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 3 
czerwca 2020 r. poz. 2637. Uchwała wejdzie w życie 18 czerwca 2020 r. 
 

 Uchwała Nr XXIII/324/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 29 maja 2020 r. w sprawie 
zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. opublikowana  
w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 5 czerwca   
2020 r. poz. 2721. 

 

Punkt 8 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXIV sesję Rady 
Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 
Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 14:55. 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg, Piotr Lewandowski 
 
 
Osoba sporządzająca protokól, Danuta Nowak   
 


